
De heer De Haes stelt een mondelinge vraag i.v.m. het verbreden van de Brusselse Ring.  

  

De heer De Haes zegt dat de Vlaamse regering eind oktober heeft beslist om werk te maken van een 
verbreding van de Brusselse ring. Deze verbreding is een belangrijke stap in het ontwarren van de 
verkeersknoop rond Brussel en in de realisatie van de plannen van de Vlaamse regering om van 
Vlaanderen een logistieke topregio te maken. Hij zegt dat het dan ook in het belang van iedereen is 
dat deze verbreding zo snel mogelijk kan uitgevoerd worden en dat de nodige vergunningen zo snel 
mogelijk verleend worden.  

  

Hij richt volgende vragen aan de deputatie:  

- Dient de provincie Vlaams-Brabant adviezen of vergunningen te verlenen in het kader van de 
verbreding van de Brusselse Ring;  

- Zo ja, welke?  

  

De heer Dehaene, gedeputeerde antwoordt dat de provincie Vlaams-Brabant advies verleent bij het 
milieueffectenrapport dat zal opgesteld worden voor het project. Voor de rest is het 
provinciebestuur niet bevoegd om vergunningen te verlenen voor degelijke infrastructuurwerken. Dit 
is wel het geval indien er een waterloop zou getroffen worden. Als de waterloop op minder dan 5 
meter zou getroffen worden, dient het provinciebestuur een advies te verlenen. In het geval dat er 
een overbrugging moet gemaakt worden over deze waterloop, moet het provinciebestuur een 
machtiging geven.  

 

De heer De Haes vraagt of de deputatie wel een positief advies zal geven over het MER aangezien er 
een bericht werd verstuurd vanwege de gedeputeerde van GROEN waarin hij stelt zich te verzetten 
tegen de verbreding van de Brusselse Ring.  

  

De heer De Witte, provinciegouverneur antwoordt dat mondelinge vragen niet dienen om te peilen 
naar toekomstige intenties van het bestuur.  
 


